
 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Wisła w okresie międzysesyjnym 
(w okresie od 19 listopada 2020 r. do 9 grudnia 2020 r.) 

 
 
Panie Przewodniczący! 
Wysoka Rado! 
W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Wisła zajmował się między innymi następującymi 
sprawami: 
  
W zakresie działania Referatu Finansowego:  
1. Wydał zarządzenie w sprawie zmian budżetu Miasta Wisła na 2020 r. z dnia 30 listopada 

2020 r., w wyniku którego: 
1) dokonano przesunięć wewnętrznych w ramach działów budżetowych i grup wydatków; 
2) zmniejszono  budżet po stronie dochodów oraz wydatków o kwotę  42.800,00 PLN  

w związku z rozliczeniem dotacji  celowych  Wojewody Śląskiego przeznaczonymi na: 

− opłacanie i refundacje składek ubezpieczenia zdrowotnego,  

−  wsparcie finansowe zadań i programów realizacji zadań pomocy społecznej,  

− wsparcie finansowe w zakresie dożywiania oraz pomoc żywnościowa dla 
najuboższych, 

3) uruchomiono rezerwę budżetową - rezerwę ogólną w kwocie 1.500,00 PLN, na 
zapewnienie finansowania obsługi długu publicznego. 

2. Dokonał aktualizacji planów finansowych na podstawie w/w zmian budżetu. 
3. Wysłał 157 upomnień do podatników i złożył 6 tytułów wykonawczych do urzędów 

skarbowych o wszczęcie egzekucji administracyjnej. 
4. Na bieżąco składał wnioski egzekucyjne. 

 
W zakresie działania Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 
1. W dniu 24 listopada br. ogłosił zapytanie ofertowe na wycinkę oraz cięcia pielęgnacyjne 

drzew na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Wisła położonych przy  
ul. Wyzwolenia i Torfowej, a w dniu 7 grudnia br. wyłonił wykonawcę ww. prac. 

2. Przeprowadził i w dniu 30 listopada br. zakończył Powszechny Spis Rolny 2020, w którym 
zostały spisane 504 gospodarstwa rolne. 

3. W dniu 1 grudnia br. zawarł umowę notarialną przyjęcia darowizny nieruchomości zajętej 
pod fragment bocznego odcinka ul. Rastoki. 

4. W dniu 2 grudnia br. przeprowadził dyskusję publiczną w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru miasta Wisła w rejonie ul. Kiczerowskiej. 

 
W zakresie działania Referatu Promocji, Turystyki, Kultury i Sportu: 
1. W dniach 20-22 listopada br. – współorganizował inaugurację Pucharu Świata w skokach 

narciarskich na skoczni w Malince, 
2. W dniu 24 listopada br., w związku z planowanymi przez Rząd obostrzeniami, zostało 

wypracowane wspólne stanowisko Gminy Wisła, Wiślańskiej Organizacji Turystycznej i 
Wiślańskiego Klastra Turystycznego odnośnie planowanych obostrzeń na sezon zimowy. 
Stanowisko zostało wysłane do Prezesa Rady Ministrów, 

3. W dniu 25 listopada br. wypracowane zostało wspólne stanowisko gmin Beskidzkiej 5 
odnośnie planowanych obostrzeń na sezon zimowy. Stanowisko zostało wysłane do 
Prezesa Rady Ministrów, 

4. W okresie sprawozdawczym było realizowanych wiele nagrań dla telewizji, stacji radiowych 
i wywiady prasowe w związku z obostrzeniami dla branży gastronomicznej i hotelarskiej 
oraz przygotowaniami do sezonu zimowego – Radio Katowice, RMF FM, Radio Eska, 
Radio 90, Radio Bielsko, Radio CCM, Radio eM, WP.TV, silesia24.pl, onet.pl, rp.pl, TVN24, 
Telewizja Silesia, Polsat News, itp. 

 
W zakresie działania Wiślańskiego Centrum Kultury: 
1. W okresie sprawozdawczym przeprowadzone zostały i rozstrzygnięte dwa konkursy 

artystyczne: plastyczny „Jesienna królowa”, muzyczny „X Festiwal Piosenki Europejskiej”, 
2. W dniu 6 grudnia br. zorganizowano Wiślańską Misję św. Mikołaja, 
3. Opracowano i złożono kolejne dwa wnioski do programów Ministra Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego o dofinansowanie projektów: „Pielęgnujemy wiślański folklor - nauka 
tradycyjnego tańca i śpiewu górali z Wisły ”, „Kultura wśród dolin”, 



4. Zrealizowano i zakończono projekt „Wiślański gunie” dofinansowany z programu Ministra 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 

 
W zakresie działania Referatu Gospodarki Komunalnej:  
1. Zawarł umowę na sprzedaż i dostawę masy asfaltowej na zimno, do stosowania w sezonie 

zimowym, w ilości 15 ton, 
2. Zawarł umowę na zakup energii elektrycznej w ramach grupy zakupowej powiatu 

cieszyńskiego – dotyczy oświetlenia ulicznego. Termin realizacji: 01.01.2021 – 31.12.2021 
r. 

3. Zawarł umowę na zakup energii elektrycznej w ramach grupy zakupowej powiatu 
cieszyńskiego – dotyczy oświetlenia budynków komunalnych mieszkalnych i użytkowych. 
Termin realizacji: 01.01.2021 – 31.12.2021 r. 

4. Wydał 10 decyzji administracyjnych na lokalizację zjazdu, urządzeń w pasie drogowym, 
bądź zajęcia pasa drogowego, na czas prowadzenia robót. 

5. Zawarł umowę na wykonanie przeglądu bieżącego stanu technicznego obiektu mostowego 
MP-07 zlokalizowanego w Wiśle w ciągu drogi powiatowej ul. Dziechcinka 2672 S na 
potoku Dziechcinka. 

6. Zlecił wykonanie montażu barier energochłonnych z materiału powierzonego (słupki, 
bariery, łączniki) na ul. Sosnowej (34 mb) i ul. Kuryatty (12 mb). 

7. Zawarł umowę na „Wykonanie umocnienia pobocza drogi ul. Na Groń”. 
8. Zlecił wymianę instalacji elektrycznej i wod-kan w lokalu komunalnym mieszkalnym przy pl. 

Hoffa 4 w Wiśle. 
9. Zlecił wykonanie żaluzji w holu budynku „Dom Zdrojowy” w celu wygrodzenia miejsca 

magazynowego. 
10. Na wniosek przedsiębiorców dokonał zmian w CEiDG -  łącznie 34 wnioski. 
11. Wydał łącznie 30 decyzji w sprawie  zezwoleń jednorazowych, zezwoleń stałych na 

sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych. 
12. Zawarł umowę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu na 

dofinansowanie publicznego transportu zbiorowego w 2020 roku. 
13. Podał do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy, 

najmu i użyczenia. 
14. W dniu 30 listopada br. spotkał się w Urzędzie Miejskim w Wiśle z przedsiębiorcami 

realizującymi usługę zimowego utrzymania dróg gminnych i powiatowych w celu omówienia 
zasad realizacji zadania.  

 
W zakresie działania Referatu Rozwoju Gospodarczego i Środowiska: 
1. Ogłosił przetarg nieograniczony na utrzymanie czystości w Mieście Wisła w roku 2021. 

 
W zakresie działania Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół: 
1. Podpisał rozliczenie rządowego programu pomocy uczniom niepełnosprawnym w formie 

dofinansowania zakupu podręczników, materiałów edukacyjnych i materiałów 
ćwiczeniowych w latach 2020-2022 – 2 grudnia 2020r. 

2. Podpisał umowę dotyczącą udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Wisła w ramach realizacji 
kampanii edukacyjno - informacyjnej pn. „MOGĘ ! Zatrzymać SMOG- Przedszkolaku złap 
oddech”- II edycja - 7 grudnia 2020r. 

3. Podpisał decyzję o przyznaniu dofinansowania kosztów kształcenia młodocianego 
pracownika – 9 grudnia 2020r. 

4. Podpisał pismo do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego w sprawie zmiany 
terminu realizacji projektu „Lepszy start”- 8 grudnia 2020r.  

 
W zakresie działania Referatu Organizacyjnego: 
1. W dniu 19 listopada br. wziął udział w spotkaniu organizacyjnym Pucharu Świata w 

skokach narciarskich. Spotkanie odbyło się na Skoczni im. A. Małysza w Malince, 
2. W dniu 19 listopada br. spotkał się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Wisła. Spotkanie odbyło 

się w siedzibie Nadleśnictwa i dotyczyło bieżącej współpracy. 
3. W dniu 21 listopada br. – spotkał się z Wicemarszałkiem Województwa Śląskiego. 

Spotkanie odbyło się w Urzędzie Miejskim w Wiśle i dotyczyło planów organizacji kolejnych 
dużych wydarzeń sportowych w Wiśle oraz spraw bieżących, 

 
 
 
 
 
 



 
4. W dniu 23 listopada br. uczestniczył w kolejnym spotkaniu zespołu roboczego, którego 

zadaniem jest przygotowanie koncepcji pomnika w celu upamiętnienia cichociemnego śp. 
mjr. Adolfa Pilcha „Góra-Dolina”. Spotkanie odbyło się w Urzędzie Miejskim w Wiśle, 

5. W dniu 30 listopada br. spotkał się z prezesem Ośrodka Start w Wiśle - Panem Adamem 
Juraszem. Spotkanie odbyło się w Urzędzie Miejskim w Wiśle i dotyczyło planowanych 
działań Ośrodka, w tym działań inwestycyjnych oraz bieżącej współpracy, 

6. W dniu 1 grudnia br. uczestniczył w pogrzebie śp. Andrzeja Niedoby, 
7. w dniu 2 grudnia br. spotkał się z przedstawicielami firmy „Aldi”. Spotkanie odbyło się w 

Urzędzie Miejskim w Wiśle. Podczas spotkania przedstawiciele firmy ALDI poinformowali o 
planowanych inwestycjach w Wiśle na działce „starego PKS”, którą odkupili od 
dotychczasowego właściciela, 

8. W dniu 2 grudnia br. spotkał się z przedstawicielami firmy „Antrans Invest”. Spotkanie 
odbyło się w Urzędzie Miejskim w Wiśle. Podczas spotkania przedstawiciele firmy 
poinformowali o swoich planach inwestycyjnych na terenie Miasta w związku z zakupem 
przez nich OW Rymer. 

9. W dniu 3 grudnia br. spotkał się ze Starostą Powiatu Cieszyńskiego oraz z prezesem firmy 
Wispol. Spotkanie odbyło się w Starostwie Powiatowym w Cieszynie i dotyczyło organizacji 
komunikacji publicznej na terenie Miasta Wisła w roku 2021. 
 

 
 
Panie Przewodniczący! 
Wysoka Rado! 
To były najważniejsze sprawy, którymi Burmistrz Miasta Wisła zajmował się w okresie 
międzysesyjnym. 


